

BLUE VALENTINE

EP de **BLUE NEFERTITI**

Soulful House Mix

Remix by Manoo

&

Remix by Excursions

A sortir le 09 février 2024 chez Kaphonic Records

Pre-release on Traxsource from 02/02/24

Le 9 février marque la sortie de « Blue Valentine », le dernier EP de Blue Nefertiti (Celia Nubians) chez Kaphonic Records.

Pour célébrer le « mois de l'amour » et spécialement conçue pour la Saint-Valentin, Blue Nefertiti présente une version soulful House du standard de jazz « My Funny Valentine » – une véritable cure de jouvence 2.0 pour ce classique !

Et comme une bonne nouvelle n'arrive jamais seule, deux autres remix complètent cet EP. Tout d'abord, l'un confectionné par nos amis de Chicago, Cordell Johnson et Scorpeze d'Excursions. Et pour couronner cette sortie, c'est Manoo, qui accompagné de Bacanito au piano, propose une version soulful spirit du titre.

Dans la lignée de la couverture signée de l'illustratrice Catel, ces trois versions de « My Funny Valentine » sont décalées et sexy, douces comme un magnifique coucher de soleil dans les Caraïbes, à savourer pour tout moment privilégié.

Author : Lorenz Hart

Singer : Blue Nefertiti

Composer : Richard Rodgers / Blue Nefertiti / Motsek / Manoo / Cordell Johnson / Scorpeze

Keyboard : David Videau / Samuel Darnal / Bacanito

Bass : Geoffrey Tekeyan

Trumpet : Timothé Petter

Mix & mastering : Kafolab

Artwork : Catel

Design : Kalyane Studio

© KAPHONIC RECORDS

Released on February 9, 2024

February 9th marks the release of “Blue Valentine,” the latest EP by Blue Nefertiti (Celia Nubians) on Kaphonic Records.

In celebration of the “month of love” and specifically tailored for Valentine’s Day, Blue Nefertiti presents a soulful House version of the jazz standard “My Funny Valentine” – a true 2.0 makeover for this classic!

And as good news never comes alone, two other remixes complete this EP. First of all, one has been crafted by our friends from Chicago, Cordell Johnson and Scorpeze from Excursions.

And to round off this release, it is Manoo, who accompanied by Bacanito on the piano, offers a soulful spirit version of the track.

In line with the cover signed by the illustrator Catel, these three versions of “My Funny Valentine” are quirky and sexy, as sweet as a beautiful sunset in the Caribbean, to be enjoyed for any special moment